



**UN VILLAGE DE RÊVE
POUR SE RESSOURCER,
SE DÉTENDRE ET PRATIQUER
UN SPORT PRESTIGIEUX**
*A DREAM VILLAGE WHERE YOU CAN
RELAX AND REPLENISH YOUR
ENERGY WHILST ENGAGING IN THE
MOST PRESTIGIOUS OF SPORTS.*

*Domaine
du Golf*

CONCILIER INVESTISSEMENT ET LOISIRS

Immo-Finances filiale du groupe Proméo a sélectionné ce site unique pour réaliser le Domaine du Golf. La résidence est gérée par la filiale du Groupe PROMEO.

“VILLAGE CENTER GESTION”, opérateur de l'hôtellerie de plein air et des résidences de tourisme. Le groupe sélectionne tous les ans de nouveaux sites et propose un choix d'univers de vacances, veillant à la qualité de l'accueil, de l'hébergement et des services.

SOUND INVESTMENT AND THE PLEASURE OF LEISURE

The PROMEO Group has chosen this exceptional site for the development of The Domaine du Golf. The residence is managed by a subsidiary of the PROMEO group.

“VILLAGE CENTER MANAGEMENT”

An "open-air hotel" and tourist residence operator. Each year the group chooses new sites and offers a diverse range of holidays, ensuring the highest quality reception, accommodation and services.

Le Languedoc est aujourd'hui l'une des destinations touristiques les plus prisées et depuis quelques années le lieu idéal pour entreprendre. Montpellier, véritable locomotive, étend son aura sur les communes avoisinantes, Courmonterral, Cournonsec, Pignan, Saussan et Fabrègues. Celles-ci profitent de cet essor tout en préservant leur authenticité. Ces communes, situées sur la voie Domitienne ont toujours été une terre d'accueil et de passage depuis l'époque romaine. Les nombreuses associations dynamisent un calendrier d'animations qui agrémentent toute l'année la qualité de vie. Autre atout, leur proximité avec Palavas-les-Flots, Carnon plage, Vic-la-Gardiole et Frontignan offre tous les plaisirs de la Méditerranée.

The Languedoc is one of today's most popular tourist destinations and has also become, over recent years, the ideal place to start a business. Montpellier acts as a true driving force, casting its aura over neighbouring towns (Courmonterral, Cournonsec, Pignan, Saussan, Fabrègues). Those ones draw full benefit from this growth whilst remaining entirely authentic. These towns are set on the Domitian road and have been renowned as a land of welcome and passage since Roman times. All year round, there is a buzz of activity created by the numerous associations that make the town a pleasant place to live in all year round. As an added bonus, it's just a stone's throw from Palavas-les-Flots, Carnon beach, Vic-la-Gardiole and Frontignan, offering all the pleasures of the Mediterranean coast.

A VOS CLUBS !

Bunker, fairway, rough... à vos clubs ! Les parcours sont originaux et techniques pour satisfaire à la fois débutants et initiés et quoi de plus agréable après l'effort sportif que de se détendre au bord de la piscine ou dans le jacuzzi privatif sur votre terrasse. Côté sérénité, le domaine est entièrement clôturé doté de caméras de surveillance et le personnel attentionné vous souhaite « Bienvenue au Domaine du Golf ».

GET YOUR CLUBS READY !

Bunker, fairway, rough... get your clubs ready! The golf courses are original and technical satisfying both beginners and experienced players; and what could be nicer after all that effort than to relax by the swimming-pool or in the private Jacuzzi on your patio. Safe and sound, the estate is completed surrounded by a fence fitted with surveillance cameras and staffed with friendly personnel who ensure a warm « welcome to the Domaine du Golf ».